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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 12. prosince 2024 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Musílek, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, 

doc. Studnička, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Jakubík, Mgr. Skoupi-

lová, prof. Musílek, dr. Cimler 

 

Hosté: dr. Stašová 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

Ing. Mourková, dr. Kühnová, dr. Olekšák, Ing. Svoboda L. Mannová 

 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Dr. Alena Myslivcová Fučíková přivítala přítomné a paní prorektorku dr. Leonu Stašovou. 

Poděkovala všem za přípravu DOD, proběhl úspěšně, dále poděkovala katedře fyziky a katedře 

chemie za propagaci laboratoří před návštěvou z Tchaj-wanu, byli velice nadšeni. Předpokládá 

se další spolupráce, byli by rádi, kdyby k nim přijeli naši studenti na kratší i delší stáže. 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Aktualizace složení Rad studijních programů dle jmenovacích listin na webu PřF – spl-

něno. 

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

 

Prof. Vaníček 

- Proběhla novelizace VŠ zákona o financování vysokých škol, budeme tlačeni k navý-

šení studentů, k tomu bude nutno vnitřně rozfixovat.  

- Připravují se úpravy evaluací výuky studenty, dojde k úpravě formuláře a celkového 

procesu, připravuje se rektorský výnos. 

- Mikrokredity – fakulty připravují kurzy, poté se zpracuje přehled jednotlivých kurzů 

na fakultách. 
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- Do konce března 2025 jsou otevřeny elektronické přihlášky ke studiu, na PřF se regu-

lují počty přijímaných studentů pouze na katedře biologie.  

- Na intranetu je nabídka kurzů, kterých se můžeme zúčastnit, plánují se kurzy cca na 

rok dopředu.  S tím souvisí úprava kariérního řádu, některé kurzy by měly být povinné, 

např. Athéna pro THP. Centrum edUHK bude tuto nabídku kurzů spravovat, budeme 

je pak nabízet i na jiné fakulty a univerzity. 

- Dojde ke sjednocení termínu Pokru, nejspíše s koncem akademického roku. 

 

Dr. Strobach 

- Od 1.1. začíná běžet ESF projekt na specifické potřeby. 

- Došlo ke krácení ERDF projektu, konkrétně jde o alokaci na úpravu prostoru před ko-

lejemi, čeká se na vydání právního aktu, bude rozporováno.  

- Přišla nabídka z Ministerstva práce a sociálních věcí na návratové granty. 

- Přišla výzva Návraty – fakulty dají požadavky, budeme zjišťovat, pro kolik lidí by bylo 

relevantní. 

- V rámci Zeleného NPO máme nový studijní program, připravuje KBi ve spolupráci s FF 

a FIM. 

- Byl ukončen sběr požadavku na fakultách v oblasti digitalizace, na dalším kolegiu bu-

dou probírány stanovené priority. 

- Proběhlo školení na eDoklady.  
 

Doc. Tomášková 

- Byl odeslán návrh na složení MEP, navrhovali jsme květnový termín. 

- Byl vydán pokyn prorektorky „Studentská grantová soutěž Univerzity Hradec Králové na 

využití prostředků specifického výzkumu od roku 2025“. 
- Proběhl úspěšný první doktorandský Coffee Break, a to dne 27.11.2024 v Kampus Bu-

fet UHK. 

- Získali jsme 3 standardní projekty GA ČR v pozici hlavní řešitel. (PřF UHK, FF UHK, PdF 

UHK).  

- Vláda od 10. prosince 2024 jmenovala do předsednictva GA ČR doc. RNDr. Hanu Číž-

kovou, Ph.D., která v něm odpovídá za oblast věd o neživé přírodě. Nahrazuje tak po 

osmi letech RNDr. Alici Valkárovou, DrSc.  

- V rámci TA ČR Sigma máme avizováno 14 projektů řešených z pozice hlavního řešitele, 

5 až 7 spoluřešitelských projektů. Hledáme průniky v projektech, některé jsou podob-

ného zaměření.  

- Je nutno více hlídat aktivity co se týče dalších grantů a projektů. Doc. Lipovský požádal 

vedoucí kateder, aby mu do půlky ledna zaslali seznam, které agentury jsou pro nás 

relevantní – viz úkol. 

 

Dr. Stašová  

- Probíhá školení k digitálnímu zadávání cestovních příkazů – od 1. ledna by mělo být 

zpřístupněno, zatím pouze zadávání, nikoliv zatím vyúčtování. 
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- Proběhlo jednání s partnery z bývalé evropské aliance, kteří mají zájem o intenzivnější 

spolupráci, zájem je např. o spolupráci v oblasti doktorské školy a podpory doktor-

ského studia, spolupráce při UID, sdílení oblastí dobré praxe, společného řešení 

aktuálních témat, pozvání studentů na letní/zimní školy, přípravu DD programů apod.  

- Prosba o spolupráci v rámci reputačního dotazníku – viz dr. Kovalíková 

- Probíhá výběr zahraničních ambasadorů – viz dr. Kovalíková  

- Příspěvek na podporu studia běloruských studentů UHK pro ZS 24/25 byl na MŠMT 

schválen. 

- Pravděpodobný termín online jednání Mezinárodní poradní komise – 24. 4. 2024 mezi 

12:00 – 16:00 hod. Bude koncipováno jako příprava na blížící se MEP. Dr. Stašová 

požádala děkanky a děkana, aby s termínem jednání počítali.  

- Postoupili jsme do dalšího kola výběrového řízení na nového člena evropské univer-

zitní aliance EUniWell, které proběhlo na konci listopadu. Výsledky zatím nejsou 

známy.  
 

 Ing. Klicnar 

- Seznámil se záměrem a stavem vypsání veřejné zakázky na budoucí zpracování sta-

vební dokumentace v rámci rozvoje kampusu Na Soutoku.  

- Město HK nás požádalo o nominaci studenta na cenu města za studentskou tvůrčí 

činnost – dodat do konce roku dr. Musílkovi. 

- Otevřel debatu ohledně tvorby rozpočtu na rok 2025. doc. Kříž sdělil, že nedochází 

k „rozfixování“, tak jak jsme požadovali, není zde de facto žádná podstatnější změna.  
 

Kancléř 

- 21.-23. 1. 2025 se bude konat Gaudeamus v Praze. 

- Vzniká Stálá pracovní komise pro fyzickou bezpečnost na UHK.   

- Předložil čerpání stipendijního fondu, požádal o navýšení o 30 tisíc Kč. 

- Informoval o novele VŠ zákona v části tzv.  hlídačkovné, pokud je student na rodičov-

ské dovolené a má přerušeno, může se vrátit do studia a bude pobírat příspěvek.  

 

Různé 

- Doc. Kříž sdělil, že byli osloveni ZŠ Jiráskova o možnost propůjčení učeben na květen 

a červen 2025, kdy u nich proběhne rekonstrukce.  Za PřF jsme schopni nabídnout 3 

učebny + 1 učebnu počítačovou. 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 

INTERNÍ SOUTĚŽE 

• Specifický výzkum 2023 a Excelence 2023-2024: závěrečné zprávy byly odevzdány 

o Pokud by ovšem byl přijat či vyšel článek s dedikací k takovému projektu (resp. 

jakémukoli projektu z let minulých) po odevzdání závěrečné zprávy je povin-

ností hlavního řešitele informovat referentku pro VaV. 

• Specifický výzkum 2024: průběžné zprávy vč. výpisu z OBD a výsledovek s pohyby do 

10.1.2025 (email odeslán 6.12., bude ještě připomínáno před a po Vánocích). 

• Excelence 2025-2026: v přípravě nové RD. 

https://www.euniwell.eu/
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• Specifický výzkum 2025: v přípravě nové RD – největší změnou je dle Pokynu prorek-

torky č. 04/2024, že hlavním řešitelem musí být pouze student doktorského nebo 

magisterského studia. 

 

EXTERNÍ PROJEKTY 

• Termín průběžných zpráv 

o AZV, GA ČR 15.1.2025 

o Sociální fond bude zaúčtován až po tomto termínu, náklad ponese fakulta.  

o Fakultní termín pro odevzdání průběžných zpráv (bez osobních nákladů) byl po 

připomínkách vedoucích kateder z 16. 12. změněn na 9. 1. 2025 

• Termíny závěrečných zpráv 

o AZV 31.1.2025, GA ČR 4.2.2025 

o Fakultní termín pro odevzdání je pátek 24.1.2025 

• Sociální fond a úrazové pojištění se od roku 2025 budou vykazovat měsíčně.  

• Výsledky GA ČR: 

o Z podávaných 17 projektů získala PřF 1 standardní projekt, jehož hlavním řeši-

telem je prof. Kamil Musílek – Enkapsulace biskvarterních oximů do pevných 

lipidových nanočástic pro zvýšení reaktivace cholinesteras v CNS 

• Podané projekty do výzev TA ČR PRODEF A SIGMA DC3: 

o Výzva PRODEF: 1 podaný návrh (PřF jako spoluřešitel, dr. Richard Cimler, CPT) 

o Výzva SIGMA dílčí cíl 3: 2 podané návrhy, kde PřF hlavní řešitel (doc. Jan Šlégr, 

KFy a dr. Radek Němec, KAK) a 2 podané návrhy, kde je PřF jako spoluřešitel 

(doc. Marie Hubálovská a prof. Štěpán Hubálovský, KAK) 

• Doc. Lipovský připomenul, že je potřeba: 

o hlásit veškeré projekty podávané referentce pro VaV, i ty, které není potřeba 

odeslat datovou schránkou (jsme např. spoluřešiteli), nebo jinak zprocesovat 

o hlásit veškeré změny či žádosti o změnu  

o u projektů, kde je povinná spoluúčast, je nutné kontaktovat s předstihem p. 

tajemníka 

o je nutná evidence v GaP všech projektů. Referentce pro VaV nutné zaslat vždy 

i finální verzi návrhu projektu (nejen draft), případně rozhodnutí o ne/poskyt-

nutí dotace, smlouvy ad. dokumenty k evidenci 

o Oddělení pro vědu žádá o konzultaci rozpočtu projektů a sdílení přístupu 

k projektu v aplikaci s projektovým oddělením. 

• Mimořádné odměny za podané/získané projekty v roce 2024 byly z procesních důvodů 

opožděny a budou vyplaceny ve výplatě za prosinec. 

 

PUBLIKAČNÍ ČINNOST, ODMĚNY 

• Doc. Lipovský požádal, aby pracovníci zadávali články do OBD, i když nejsou zatím in-

dexované v databázích WoS či Scopus. Články, které nebudou do konce ledna zadané 

(v jakémkoli stavu), nemohou odejít do RIV 2025. 

• V přípravě je nové RD o odměnách za publikace. 

• 3. fáze RP dle RD 11/2024 nebude z důvodu nedostatku financí vyplacena. 
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RD EXCELENCE 

V návrhu rozhodnutí jsou tyto body 

• vše se hodnotí pouze dle WoS, ne Scopusu 

• řešitel bude navrhovatelem (nebo spolunavrhovatelem v případě spoluřešitelství s ji-

nou organizací) vědeckého externího projektu 

• maximální počet členů týmu je 6 včetně řešitele, alespoň jeden musí být zahraniční 

• nově možnost nákupu materiálu (chemikálií), ale pouze přímo souvisejícího s řešením 

projektu 

• nově i výjezdy kvůli terénnímu výzkumu 

• na jaře druhého roku bude konference PřF, kde budou řešitelé společně s řešiteli SPEV 

prezentovat výsledky 

• hodnoticí komise bude stejná se SPEV, tři externisti, předseda proděkan pro tvůrčí čin-

nost, dále členové navržení vedoucími kateder 

 

RD ODMĚNY ZA PUBLIKACE 

V návrhu rozhodnutí jsou tyto body 

• hodnotí se pouze podle WoS 

• vyplácení bude obdobné jako současná 2. fáze, tedy jednou ročně, žádosti od 1. 9. do 

30. 9., výplata ve mzdě za říjen 

• autorský podíl na článku vypočten buď jako jedna dělená součinem počtu všech autorů 

článku a počtu afiliací daného autora nebo dohodou autorů do celkového autorského 

podílu autorů za PřF 

• odměny se vyplatí za články vyšlé a s referencí na WOS od 1. 9. minulého roku do 30. 9. 

současného roku, za které nebyla vyplacena odměna v 1. fázi dle minulého rozhodnutí 

• T1, T5, D1 bez omezení autorského podílu, dále doplnění do autorského podílu 1 s vá-

hami 80, 50, 32, 20, 8 bodů za autorský podíl 1, nad tento podíl u Q1 a Q2 čtvrtinový 

počet bodů 

• body se převedou na odměnu, tak aby celkový rozpočet nebyl přečerpán 

Bylo dohodnuto, že návrhy obou rozhodnutí pošle doc. Lipovský vedoucím kateder k připo-

mínkám. 

 

K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

• Vyslovená žádost o doplnění kontaktů pro zasílání reputačních dotazníků do QS rankingu. 

Vedoucím kateder bude zaslaný informační email s příkladem dotazníku a průvodním do-

pisem. 

• Zahraniční ambasadoři – poptávka nových ambasadorů (aktuálně je PhD. studentka z Ka-

tedry chemie). Případné návrhy zasílejte dr. Kovalíkové. 

• Spolupráce s Univerzitou ve Štětíně podpořená projektem UNICIA – zhodnotit překryv vý-

zkumu a studijního portfolia na jednotlivých katedrách. 

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Tlumočil poděkování - doc. Hromadová poděkovala katedrám PřF za kvalitní přípravu listů 

B-III dle požadavků MŠMT, zapracování Kompetenčního rámce absolventa a absolventky 

učitelství a také za zpracování znalostí, dovedností a způsobilostí. 
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• Přišla výzva na studentskou soutěž nakladatelství Academia o vydání nejlepších diplomek 

knižně, pokud o nějakých vedoucí kateder vědí, zašlou doc. Musílkovi. Muselo by ovšem 

jít o výjimečně kvalitní práci. 

• Platnost lex Ukrajina pro VŠ byla prodloužena, uchazečům z Ukrajiny se promíjí poplatky 

za přijímací řízení. 

• Začalo studentské hodnocení výuky za zimní semestr, bude trvat do konce zkouškového 

období zimního semestru (9. 2. 2025). Poprosil vedoucí kateder, aby akademičtí pracovníci 

vyzvali v posledním týdnu výuky (před Vánoci) studenty k hodnocení jejich předmětů. 

• Byla oslovena PdF, zda budou mít zájem akreditovat vzdělávací program CŽV – DVPP Ko-

ordinace v oblasti Informačních a komunikačních technologií. Zájem mají, zašleme jim 

podklady. 

• Je připravený návrh znění pravidel přijímacího řízení do doktorských studijních programů, 

proděkan pošle vedoucím kateder biologie, fyziky a chemie a také garantům doktorských 

studijních programů k připomínkování do středy 18. 12., po zapracování relevantních při-

pomínek zašleme do AS ke schválení.  

• Ke studijnímu programu Všeobecné ošetřovatelství máme podepsané 4 smlouvy o zajiš-

tění praxe s nemocnicemi zřizovanými Královéhradeckým krajem, připravují se další. 

• Proděkan zajistí rezervaci tří standardních učeben [S6, S7 a S8] a jedné počítačové učebny 

[S10] v přízemí budovy “S” pro výuku ZŠ Jiráskovo náměstí ve všedních dnech od pondělí 

12. května 2025 do pátku 27. června 2025 s výjimkou dvou dnů, kdy se bude konat akce 

Hrajme si i hlavou 2025 (tj. kromě čtvrtka 19. a pátku 20. června 2025). ZŠ Jiráskovo ná-

městí požádalo o pronájem učeben v době, kdy v budově školy budou probíhat stavební 

práce. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

•    Nepřítomen 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• Přidělenou finanční částku pro letošní rok jsme nepřekročili, průběžné stavy hospodaření 

zašle vedoucím kateder. 

• Dodatek k DPP, DPČ – požádal, aby se místo dodatků vytvářeli raději dohody nové. Doc. 

Studnička se dotázal, zda je nutno, aby se k DPP, která je hrazena ze zakázky 1000 a 1100 

vyplňovala žádost, když v příloze č. 4e) RV č. 7/2009 je uvedeno, že k těmto zakázkám být 

nemusí. K tomu dodala Bc. Lankašová, že toto zavedla bývalá paní tajemnice Ing. Kost-

rová, aby měla přehled, na jaké finanční částky se dohody se uzavírají. Ing. Jakubík se 

s tímto ztotožnil a nadále budeme žádosti vyžadovat i k těmto výše zmíněným zakázkám. 

• Doc. Studnička se dotázal na možnost odměn, Ing. Jakubík sdělil, že po 16. 12. dostanou 

na katedru přidělenou částku a tu si pak rozdělí mezi své pracovníky dle svého uvážení. 

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – dr. Myslivcová Fučíková (za Ing. Svobodu) 

• Pomáhali jsme s přípravou nových projektů TAČR. 

• Zpracovány podklady pro Midterm Report projektu EDIH, řešily se služby pro jednotlivé 

klienty, máme uzavřeno 7 smluv. 

• Nevíme, zda byl odeslán dopis týkající se kauzy dr. Valeše. 
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• Stále trvá problém s právním oddělením, čekací doby jsou dlouhé, je nutno se opakovaně 

připomínat. Prof. Musílek dodal, že chtěl připravit smlouvu, z právního oddělení obdržel 

za 21 dní šablonu smlouvy z FF s tím, že si ji mají upravit de svých požadavků. Nespokoje-

nost vyjádřil i Ing. Jakubík.  

• Prof. Musílek otevřel diskusi k problematice pozvání zahraničního člověka na vícedenní 

pobyt a umožnění pro něj přístupů do sítě UHK, zda je nutno uzavírat DPP, což někteří ale 

nesmějí mít. K tomu dodala dr. Myslivcová Fučíková, že pokud nebude mít DPP, nebude 

mít účet, a i ze strany BOZP může nastat problém. 
 

K bodu 8) Různé 

• Prof. Musílek se dotázal, zda nás čekají změny v akreditacích, k tomu sdělila dr. Myslivcová 

Fučíková, že 1. 7. 2025 má NAÚ nahradit česká agentura, za jednu akreditaci budeme pla-

tit poměrně velkou finanční částku. 

• Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že od 20. 12. bude budova S vytápěna na 18 °C, pokud má 

někdo požadavek, aby byla stávající teplota v laboratoři zachována, napíše do středy 

18. 12. panu Lukáši Tomešovi. 

• Dr. Myslivcová Fučíková popřála všem pěkné vánoční svátky a do nového roku hodně 

zdraví. 

 

 

 

Úkoly: 

1. Připravit seznam, které grantové agentury jsou pro nás relevantní 

 Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  do 15.1.2025 

Komu:  doc. Lipovskému 

 

2. Nominovat studenta na cenu města za studentskou tvůrčí činnost 

 Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  do 31.12.2024 

Komu:  doc. Lipovskému 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                            RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. 

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 
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